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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 
PROTOKÓŁ NR XLII/23 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 15 marca 2023 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 930 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli radni Rady Gminy Secemin oraz goście w osobach:  

- Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, 

- Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, 

-  Pani Monika Lecińska – Podinspektor do spraw inwestycji i mienia komunalnego 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych 

Radnych obecnych na sesji – 15 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie, lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

5. Zamknięcie XLII sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył XLII sesję 

Rady Gminy Secemin, a następnie powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu.  

Ad. 2. 

Na podstawie listy obecności oraz logowań stwierdził, że na sesji jest obecnych 

15 radnych, jest spełnione kworum i sesja jest prawomocna.  
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Ad. 3. 

 Przewodniczący przedstawił porządek obrad sesji. Pan Wójt zgłosił wniosek  

o wprowadzenie do porządku dodatkowego punktu – informacja wójta z działalności  

w okresie między sesjami, przed zamknięciem sesji. 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie porządku obrad z wnioskowaną zmianą. 

„Za” przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi zmianami głosowało 15 radnych, 

„Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał się” - 0 głosów. Imienny raport głosowania  

w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

Ad. 4. 

 Do projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie, lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków, lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków odniosła się Pani Monika Lecińska, która wyjaśniła, 

że po skontrolowaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach uchwały w tej 

samej sprawie podjętej na poprzedniej sesji  należało poprawić zapisy tej uchwały.  

W związku z powyższym przygotowano nowy projekt uchwały z naniesionymi  

poprawkami i należy ją podjąć, a poprzednią uchwałę unieważnić. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „Przeciw”- 0 głosów, ”Wstrzymał się” 

– 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu podobnie jak Uchwała Nr XLII/335/23  

w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, lub gminnej 

ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Ad. 5. 

 W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności w okresie między 

sesjami, i tak 13 marca 2023 roku został rozstrzygnięty przetarg na: budowę sieci 

kanalizacyjnej w miejscowości Żelisławiczki, budowę łącznika wodociągu  
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Bichniów- Czaryż, budowę instalacji fotowoltaicznej przy budynku oczyszczalni 

ścieków w Seceminie. Przetarg wyłonił wykonawców poszczególnych zadań i wypadł 

niespodziewanie korzystnie, a mianowicie: 

- budowa sieci kanalizacyjnej w Zelisławiczkach – kwota 3 821 801,00 zł – wykonawca 

Przedsiębiorstwo budowlane  BUDOMONT z Rzeszowa; 

- budowa łącznika wodociągu Bichniów – Czaryż – kwota 1 230 000,00 zł – 

wykonawca PHU SIGMA  z Niegowy; 

- budowa instalacji fotowoltaicznej – PPHU MAD-COMPUTER z Koniecpola – kwota 

227 779,00 zł. 

Łącznie koszt wykonania tych zadań będzie wynosić 5 279 580,00 zł i jest znacznie 

niższy niż zakładano. W związku z powyższym poczynione zostaną starania, aby 

pozostałą z tej inwestycji kwotę wykorzystać maksymalnie. 

Następnie Pan Wójt poinformował o otrzymanym dofinansowaniu w kwocie 

1 210 300,00 zł czyli 50% wartości inwestycji z  Programu „Sportowa Polska”  

z  Ministerstwa Sportu na budowę boiska, bieżni okrężnej i kortu tenisowego  

w Seceminie.  Inwestycja ta jest przewidziana do realizacji w najbliższym czasie. Przy 

projektowaniu tej inwestycji brano pod uwagę wykonanie sztucznej nawierzchni 

boiska, ale ostatecznie zostanie wykonana nawierzchnia trawiasta ze zraszaczami.  

Kolejnym tematem, który poruszył Pan Wójt to przygotowywane przetargi na: remont 

drogi Krzepin – Zagórcze, remont drogi w Ropocicach, termomodernizację budynków 

użyteczności publicznej oraz zakup samochodu bojowego dla OSP Secemin. 

Ponadto Pan Wójt poinformował, że uczestniczył w spotkaniu w Starostwie 

Powiatowym we Włoszczowie, w temacie połączenia w czasie przebudowy drogi 

powiatowej oraz  budowy sieci  kanalizacyjnej  w Kuczkowie, ponieważ wykonanie 

wcześniej drogi znacznie podroży wykonanie sieci kanalizacyjnej. Po rozmowach  

z firmą, która by się podjęła tego zadania w „Formule Zaprojektuj i Wybuduj” uzyskano 

informację, że takie zadanie będzie trudne do wykonania, gdyż trzeba będzie 

wykonywać wykopy o dużej głębokości i szerokości i nie ma gwarancji, że droga nie 

zostanie uszkodzona. 

Pan Edmund Nowak pytał czy boisko będzie robione w tej kadencji i czy można 

zobaczyć projekt. 
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Pan Wójt odpowiedział, że boisko zostanie wykonane w tej kadencji i czas jego 

wykonanie będzie wynosić 5- 6 miesięcy, gdyż jest to inwestycja jednoroczna.  

Pan Andrzej Rajca pytał czy budowa łącznika wodociągu Bichniów-Czaryż będzie 

prowadzona pod odpowiednim nadzorem, gdyż obniżenie o 40% wartości tej inwestycji 

po przetargu to bardzo dużo i czy nie będzie to kosztem jakości wykonanych robót. 

Pan Wójt odpowiedział, że przy przygotowaniu kosztorysu do przetargu były brane 

ceny materiałów, które obowiązywały zaraz po wybuchu wojny na Ukrainie. Teraz ceny 

niektórych produktów spadły. Jeżeli chodzi o nadzór nad budową to Gmina stara się 

zatrudniać solidnych, dociekliwych inspektorów nadzoru. 

Pan Dariusz Grzesik zaznaczył, że oszczędności na przetargach napawają 

optymizmem i zapytał czy jest zgoda Powiatu na budowę łącznika wodociągu Bichniów 

- Czaryż w pasie drogi powiatowej Secemin – Bichniów. 

Pan Wójt odpowiedział, iż Powiat nie przychylił się do złożonego wniosku. Zadanie to 

zostało zmienione na Formułę „Zaprojektuj i wybuduj”, ze względu na krótki termin 

realizacji inwestycji i możliwość wykorzystania już przygotowanej częściowej 

dokumentacji. Dodał, iż stanowisko Powiatu przedłużyło o ok. 5 miesięcy  i podrożyło 

o ok. 30 tysięcy zł  wykonanie dokumentacji tej inwestycji, ponieważ trzeba wykonać 

dodatkowe prace geodezyjne.  

Pan Edmund Nowak pytał czy łącznik wodociągu będzie budowany do Czaryża czy do 

Woli Czaryskiej. 

Pan Wójt odpowiedział, że do Czaryża, gdyż Czaryż jest już połączony z Wolą 

Czaryską. Chodzi o to, aby ujęcie wody dla tych dwóch miejscowości było w naszej 

gminie. 

Pan Bogdan Wasik pytał, gdzie można zobaczyć projekt boiska. 

Pan Wójt odpowiedział, że zostanie on umieszczony na stronie Urzędu Gminy, a jeżeli 

radni chcą go teraz zobaczyć to pracownik go dostarczy na  sesję. 

Pan Dariusz Grzesik pytał czy są czynione kroki w celu uruchomienia ujęcia wody, 

które znajduje się obok szkoły w Żelisławicach. 

Pan Wójt odpowiedział, że ten temat był poruszany, gdy Gmina była jeszcze związana  

umową z WZWiK. Przy uruchamianiu takiego ujęcia brany jest pod uwagę teren 
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ochrony pośredniej wody, który może spowodować, iż trzeba będzie zlikwidować 

parking przy szkole.  

Pan Dariusz Grzesik powiedział, że rozumie, iż parking może zostać zlikwidowany, ale 

chodzi o to, aby zabezpieczyć wodę dla mieszkańców Żelisławic. 

Pan Wójt odpowiedział, że parking służy nie tylko pracownikom szkoły, ale też 

mieszkańcom, którzy korzystają z niego zwłaszcza w niedzielę, gdy jest odprawiana 

msza w znajdującej się blisko szkoły kaplicy. Trzeba zatem zrobić bilans zysków i strat, 

przed podjęciem działań w temacie uruchomienia tego ujęcia wody. 

Pan Andrzej Rajca pytał kiedy będą naliczane faktury za wodę przez Gminę. 

Pan Wójt odpowiedział, że Gmina wystąpiła do Wód Polskich o zatwierdzenia nowych, 

wyliczonych taryf. Instytucja ta zastrzegła sobie, aby podwyżki taryf nie były zbyt 

drastyczne. Obecnie czekamy na decyzję, a dopóki nowych taryf nie ma Gmina 

zdaniem radcy prawnego może naliczać opłaty na podstawie stawek jakie 

obowiązywały przed przejęciem sieci od WZWiK. Zatem jeżeli ktoś chce zapłacić za 

wodę i ścieki to może to zgłosić i gmina  wystawi fakturę. 

Ad. 6. 

 W punkcie tym Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i zamknął XLII sesję Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska        /-/ Bogdan Wasik 

 

 

 


